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Inleiding 

De UHSK is een vereniging die komend bestuursjaar reeds 85 jaar bestaat, maar nog steeds 

volop groeit en bloeit. Het is de grootste Utrechtse studievereniging binnen 

Geesteswetenschappen, maar nog belangrijker is dat het voor veel geschiedenisstudenten een 

belangrijke rol speelt in hun studententijd. Allereerst door te voorzien in studiematerialen 

(boekverkoop), maar ook door mogelijkheden te bieden tot zelfontplooiing (commissies, 

symposia en lezingen) en ontspannende activiteiten (excursies en feesten). 

 

De afgelopen jaren is er sterk ingezet op professionalisering van de UHSK en dat heeft zijn 

vruchten afgeworpen. Toch blijven er altijd verbeterpunten. In dit beleidsplan beschrijven wij 

als mogelijk kandidaatsbestuur waar wij mogelijkheden en kansen zien om van de UHSK een 

nog aantrekkelijkere vereniging te maken.  

 

Omdat de UHSK komend jaar 85 jaar zal bestaan betekent dit dat het een lustrumjaar betreft 

en wel het zeventiende lustrum. Mochten wij als bestuur worden aangenomen dan zullen wij 

alles op alles zetten om er een extra feestelijk jaar van te maken. Wat ons betreft heeft de 

UHSK niet enkel een indrukwekkende historie en traditie, maar ook een glansrijke toekomst.  

 

In dit beleidsplan komen achtereenvolgens de volgende onderwerpen aan bod: 

 

- Openheid / aantrekkelijkheid van de vereniging 

- Lustrum 

- Financiën  

- Continuering onderwijsbeleid 

- Verhoging onderwijsgerelateerde en maatschappelijk relevante activiteiten 

- Boekverkoop 

- Alumnibeleid 

- Archivering 
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Openheid / aantrekkelijkheid van de vereniging 

De UHSK kent een groot aantal commissies die een groot aantal activiteiten ontplooien en 

organiseren, variërend van feesten tot symposia en van toneelstukken tot ouderdagen. Bij een 

deel van de georganiseerde activiteiten valt het aantal deelnemende danwel bezoekende leden 

echter tegen. Wij zijn van mening dat een betere promotie hier verandering in kan brengen en 

zodoende is dit één van de speerpunten van ons beleidsplan en bestuursjaar. Deze verbetering 

van de promotie richt zich niet alleen op de georganiseerde activiteiten, maar ook op de 

borrel, de boekverkoop en om leden enthousiast te maken om regelmatig op de UHSK-kamer 

langs te komen. De UHSK is er voor alle geschiedenisstudenten en het is belangrijk deze 

boodschap actief uit te dragen.  

 

Het op een hoger niveau brengen van de promotie willen wij via de volgende kanalen 

realiseren:  

 De nieuwsbrief: op dit moment wordt deze maandelijks als tekst verstuurd per mail. 

Wij willen deze aantrekkelijker maken, waarbij gedacht wordt aan een html-bestand, 

waarin de activiteiten en data duidelijk en op een aanlokkelijke manier naar voren 

komen.  

 De (nieuwe) website, optimaal te gaan gebruiken. Alle pagina’s moeten volledig up-

to-date worden; de agenda, de informatie over de commissies, notulen van de 

stuurgroep, onderwijsinformatie enz.  

 Naast de website willen wij een actieve Facebook-pagina maken, en alle eerstejaars en 

andere leden stimuleren om daar ‘lid’ van te worden, zodat er ook een soort 

‘interactieve UHSK-kamer’ ontstaat. Leden kunnen dan bijvoorbeeld makkelijk 

afspreken om samen naar de borrel te komen, te reageren op foto’s van activiteiten en 

misschien zelfs vakinhoudelijke discussies voeren.  

 Ook de Argus willen wij inzetten om de vereniging naar haar leden te presenteren. 

Met een gedeeltelijk nieuw team is het de bedoeling dat het een echt verenigingsblad 

wordt, met naast de gebruikelijke geschiedenisartikelen ook verslagen van activiteiten, 

foto’s die (wellicht in kleur) gepubliceerd worden en een agenda met de aankomende 

activiteiten. Op dit moment ziet het er naar uit dat de Argus het jaar positief gaat 

afsluiten en daar willen wij na de zomer graag op voortborduren.   

 De posters blijven van groot belang voor de promotie. Het zijn niet alleen blikvangers, 

ze vormen ook een schitterend visueel archief van de vele UHSK-activiteiten.  

 

Buiten al deze punten om blijft het actief benaderen van onze leden significant. Hiermee 

wordt bedoeld dat iedereen zich welkom voelt op de UHSK-kamer. Wij gaan proberen met 

deze aanpak het aantal actieve leden te vergroten. Het is van het grootste belang dat een ieder 

zich welkom voelt, zowel op de UHSK-kamer als bij de UHSK als vereniging.  

 

Lustrum 

In het 85
e
 bestuursjaar viert de UHSK haar zeventiende lustrum. Tijdens het lustrumjaar 

zullen er vele extra activiteiten plaatsvinden en om deze te coördineren is er door het 84
ste

 

bestuur een Lustrumcommissie (LC) samengesteld. Het programma van lustrumactiviteiten 

zal naast en binnen het normale UHSK-programma bestaan. Het lustrum zal in het teken staan 

van het thema ‘droomvlucht’. Om dit alles te financieren is er in voorgaande jaren geld opzij 

gezet waardoor er nu een aanzienlijk budget is voor extra activiteiten. De LC krijgt, onder 

toeziend oog van het 85
ste

 bestuur, de beschikking over dit budget en zal hiermee zelf 

activiteiten organiseren alsmede delegeren over andere commissies. 

Van een aantal commissies wordt tijdens het lustrum dus verwacht extra inspanningen te 

leveren om het 85
ste

 jaar van de UHSK een bijzonder succesvol jaar te maken, zoals een 
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lustrumjaar behoort te zijn. De lustrumactiviteiten zullen dus door de LC gecoördineerd 

worden. De galacommissie en de symposiumcommissie zullen in samenwerking met de LC 

hun normale activiteit uitbreiden en/of aanpassen naar het lustrumthema. De 

eindverantwoordelijkheid voor alle activiteiten ligt bij het bestuur. 

 

Financiën  

Professionalisering is al jarenlang één van de kernwoorden in beleidsplannen voor de UHSK. 

Een aantal jaren terug is daarvoor software van Davilex aangeschaft om het ledenbestand en 

de financiën in te voeren. Voor het ledenbestand wordt deze software inmiddels goed 

gebruikt, maar nog niet voor de financiën. Om deze overzichtelijk en goed te kunnen 

bijhouden is dat wel wenselijk en komend jaar zal dit dan ook één van de speerpunten van 

onze penningmeester zijn.  

De koppeling van het ledenbestand en financiën zal komend zomer gerealiseerd worden door 

zowel de huidige als de kandidaatspenningmeester en -secretaris.  

 

Verder willen wij de kascommissie een actievere rol aanmeten. Het is belangrijk de financiële 

zaken, juist nu die er goed voor staan, op orde te houden. De gewenste sterkere controle door 

de kascommissie heeft niets te maken met een gebrek aan vertrouwen in de (voorgaande, 

huidige en toekomstige) penningmeesters, maar fouten maken is nu eenmaal menselijk. 

Wanneer de kascommissie tijdig eventuele fouten of onduidelijkheden signaleert is daar 

makkelijker en beter op in te springen.  

 

Continuering onderwijsbeleid 

Wij zijn erg onder de indruk van de impuls die het onderwijsbeleid van het 84
e
 bestuur heeft 

gekregen. Doordat de boekverkoop nu niet langer onder de taak onderwijs geschaard is, biedt 

dit ruimte voor innovatie en meer aandacht voor onderwijs zelf. De UHSK is bovenal een 

studievereniging, dus hoort onderwijs hoog in het vaandel te staan.  

Het contact tussen studenten en docenten is niet op gewenst niveau en wij zien het als onze 

verantwoordelijkheid dit contact te optimaliseren. Studie-inhoudelijk zijn de 

Onderwijscommissie (OC) en de Onderwijscommissie UHSK (OcU) van groot belang. 

Cursuspanels, evaluaties en onderwijsgerelateerde vergaderingen kunnen hiertoe bijdragen. 

Een kritische houding van de studenten is gewenst; veranderingen binnen het onderwijs 

moeten goed in de gaten worden gehouden en de discussie met docenten moet op 

gelijkwaardig niveau mogelijk zijn. Om dit te kunnen bereiken zullen we de docenten meer 

bij de UHSK moeten betrekken. We moeten laten zien wie wij zijn en wat we van plan zijn de 

komende tijd (met behulp van een strategisch neergehangen maandkalender bijvoorbeeld). 

Een wat minder formele aangelegenheid waar docenten en studenten zijn uitgenodigd zou ook 

kunnen bijdragen aan een wat minder starre relatie. De MarCo, bijvoorbeeld, zou aan een 

dergelijke aangelegenheid een leuke en interessante invulling kunnen geven. De docentenprijs 

(door het 84
e
 geherintroduceerd) is ook een erg goed initiatief om studenten en docenten 

dichter tot elkaar te brengen. Kortom, het 85e wil het onderwijsbeleid continueren en 

intensiveren. 
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Tot besluit 

Tot besluit nog een aantal punten die we graag gecontinueerd zien in het komende jaar. 

 

Verhoging onderwijsgerelateerde en maatschappelijk relevante activiteiten 

Het is voor de UHSK noodzaak komend bestuursjaar het aantal studiegerelateerde activiteiten 

te verhogen om op (financiële) steun van de faculteit te kunnen blijven rekenen. Momenteel is 

het percentage studiegerelateerde activiteiten 12,5% en dat moet minstens 15% worden. Wij 

zien hierbij een belangrijke rol voor de MarCo weggelegd. Dit is een commissie die bij uitstek 

geschikt is om het nuttige en het aangename te verenigen in allerhande activiteiten. Wij willen 

de MarCo dan ook een fikse impuls geven en alle hulp is daarbij welkom. 

 

Boekverkoop 

De boekverkoop is een belangrijke bron van inkomsten voor de UHSK. Voor alle studenten 

proberen wij de boeken aan te bieden, maar het lijken vooral de eerstejaars te zijn die via de 

UHSK hun boeken aanschaffen. Het afgelopen jaar is er door betere promotie een stijging in 

de verkoop aan ouderejaars te zien geweest en het ons streven die groei door te zetten. Dit 

betekent een actieve houding van onze verantwoordelijke commissaris naar zowel docenten 

als leverancier toe, maar vooral naar studenten. De UHSK is immers de goedkoopste 

leverancier en daar willen we alle leden van laten profiteren. 

 

Alumnibeleid 

Het 84
ste

 bestuur is druk bezig geweest met het op te zetten alumnibeleid van de UHSK. De 

basis is hier inmiddels voor gelegd, maar een écht beleid moet nog ontwikkeld worden. Het 

Departement beschikt over een bestand waarin alle alumni zijn verwerkt en deze kan de 

UHSK overnemen. In dit lustrumjaar is het zeer wenselijk om onze alumni uit te kunnen 

nodigen voor een alumnidag. De invulling van deze dag moet nog nader ingevuld worden 

door het bestuur en de Lustrumcommissie.  

Daarnaast is het van belang om een up-to-date alumnibestand te hebben. Allereerst kunnen 

oud-leden op de hoogte gehouden worden van, voor hen relevante, activiteiten. Ten tweede 

kan dat bestand van pas komen bij het opzetten van activiteiten, zoals een carrièredag of een 

symposium. Zowel de vereniging als de alumni profiteren dus van een goed doordacht 

alumnibeleid.  
 

Archivering 

Zoals al vele malen is vermeld in beleidsplannen kampt de UHSK met een flink aantal 

jaargangen informatie dat nog gearchiveerd dient te worden. Het gaat daarbij om de jaren 

1991 tot nu. Om de archivering van deze documenten te structureren en daadwerkelijk te laten 

plaatsvinden zal er een archiveringscommissie opgericht worden. Hierin nemen in ieder geval 

de 84
e
 en 85

e
 secretaris in plaats, aanvullende leden zijn gewenst. Deze commissie zal 

allereerst een plan van aanpak schrijven en vervolgens aan de slag gaan met de archivering.  

Aan het einde van het jaar zal de commissie de resultaten evalueren en bekijken wat een 

realistisch doel is wat betreft de te archiveren hoeveelheid materiaal per bestuursjaar. Het 

allerbelangrijkst is het creëren van continuïteit in de archivering, waar de commissie in zal 

voorzien.  
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Functieverdeling 

 

Rik van Orsouw – voorzitter (secondant commissaris intern/extern) 

LC, Alumnidag, HMD, Let’s Go en Feco 

 

Frank Brinkman – secretaris (vicevoorzitter) 

Draco, Accie, Almanakcommissie en Ouderdag 

 

Remco van Kampen – penningmeester (vicesecretaris) 

LC en Gaco 

 

Marit van Ekelenburg – commissaris onderwijs (secondant commissaris pr & boeken) 

OCU, Symco, Von der Dunk lezing en Full House 

 

Stephanie Bakker – commissaris pr & boeken (secondant commissaris onderwijs) 

ISHA, Beco, Argus en Aanzet 

 

Peter Kokshoorn – commissaris intern/extern (vicepenningmeester) 

EJR, Polca, Berlijnreis, Excom, Marco en PHV 


